

《兒童感染新冠病毒的後遺症及接種新冠疫苗的重要性》網上講座

教育局與香港兒科醫學會將於禮拜四（五月五日）及禮拜六（五月七日）合辦兩場網上講座，邀請兒科醫生就「兒童感染新冠病毒的後遺症及接種新冠疫苗的重要性」與家長作專業講解，亦會邀請學校及家長分享經驗，以進一步推廣學生接種 2019 冠狀病毒疫苗。

家長可透過以下超連結或活動海報（見附件）的二維碼報名參加兩場內容相同的網上講座。香港電台視像新聞 RTHK VNEWS (<http://fb.com/RTHKVNEWS>)亦會作網上直播，講座會以廣東話進行。現呼籲各位家長踴躍參加，了解接種疫苗的重要性。

第一場：

日期：2022年5月5日（四）

時間：晚上 7:00 – 8:30

<https://us02web.zoom.us/join/zoom-join-link?pwd=843665879>



第二場：

日期：2022年5月7日（六）

時間：上午 11:00 – 下午 12:30

<https://us02web.zoom.us/join/zoom-join-link?pwd=843665879>

教育局再次強烈呼籲學校及家長充分利用政府提供的各項措施及途徑安排學生接種疫苗(<https://edb.gov.hk/tc/sch-admin/admin/about-sch/diseases-prevention/early-vaccination.html>)，讓他們得到有效保護，重新投入愉快的校園生活。

**The Hong Kong Paediatric Society**


Complications of COVID-19 infection and importance of COVID-19 vaccination in children

兒童感染新冠病毒的後遺症及接種新冠疫苗的重要性

Target 對象: Parents, school principals and teachers 家長、校長及教師

Date & Time: 5 May 2022 (Thu)

Speakers: Dr. Mike Kwan & Dr. Patrick Ip
Login 登入: 6:45 p.m.
Lecture 講座: 7:00 p.m. – 8:00 p.m.
Q & A 問答: 8:00 p.m. – 8:30 p.m.



7 May 2022 (Sat)
Speakers: Dr. Mike Kwan & Dr. Anne Kwok
Login 登入: 10:45 a.m.
Lecture 講座: 11:00 a.m. – 12:00 n.n.
Q & A 問答: 12:00 n.n. – 12:30 p.m.

Format 形式: Virtual Lecture 網上講座

Speakers:
Dr. Mike Kwan 關日華醫生
Consultant Paediatrician, Head of Paediatric Infectious Diseases Unit, Department of Paediatrics and Adolescent Medicine, Princess Margaret Hospital, Hong Kong
Specialist in Paediatric Immunology, Allergy and Infectious Diseases
香港瑪嘉烈醫院兒科感染科專科醫生及兒童傳染病科主任
兒童免疫、過敏及傳染病科專科醫生

Dr. Patrick Ip 葉柏強醫生
President, Hong Kong Paediatric Society
Clinical Associate Professor, Department of Paediatrics and Adolescent Medicine, The University of Hong Kong
香港兒科醫學會會長
香港大學兒童及青少年科學及臨床系教授



Dr. Anne Kwok 郭美均醫生
Council member, the Hong Kong Paediatric Society
Associate consultant in Paediatrics, HKCH
香港兒科醫學會理事
香港兒童醫院兒科顧問醫生

Language 語言: Cantonese 廣東話
Guest: School principals and parent 學校校長及家長
CME: Hong Kong College of Paediatricians (Cat A): Pending
CNE: Pending


This lecture will be broadcasted Live by RTHK 香港電台視像新聞「RTHK VNEWS」亦會直播講座 <http://fb.com/RTHKVNEWS>

***Apply for the CME / CNE / E-certificate (for nurses only), MUST complete TWO Forms:**
如果你需要申請 CME / CNE 分，你必須填妥 2 張表格：
1. Sign-in: Complete the Sign-in Form between 6:15pm – 6:30pm. The link and QR code will be displayed when you login to the Zoom.
於 6:15pm – 6:30pm 填妥登入表格，屆時將有連結及二維碼提供。
2. Sign-out: Complete the Evaluation Form. The link and QR code will be displayed in the zoom when the lecture is finished.
登出表格連結及二維碼將會講座完結後提供。
****Late submission will not be handled. 逾時將不予處理。**

Online Registration 網上登記:
<https://us02web.zoom.us/join/zoom-join-link?pwd=843665879>
<http://fb.com/RTHKVNEWS>
The Zoom Link will be sent to you individually once you registered.
若此機會收到 Zoom 連結，请尽快收到連結，請聯絡 Ms. Katie Chan
Email: katie@hkpedsoc.org / Tel: 55236298



For 5 May For 7 May

Supporting Organizations:


“Complications of COVID-19 infection and importance of COVID-19 vaccination in children” Virtual Lecture (Conducted in Cantonese)

The Education Bureau (EDB) and the Hong Kong Paediatric Society will co-organise two virtual lectures this Thursday (May 5) and Saturday (May 7) to invite paediatricians to provide expert advice to parents on “Complications of COVID-19 infection and importance of COVID-19 vaccination in children”. EDB will also invite schools and parents to share their experience to further promote COVID-19 vaccination for students.

Parents can register for the two identical virtual lectures through the hyperlinks below or the QR codes on the poster (see Annex). The lectures will also be broadcast live by RTHK VNEWS (<http://fb.com/RTHKVNEWS>). The lectures will be conducted in Cantonese. EDB encourages parents to participate in the lectures to understand the importance of vaccination.

First lecture:

Date : 5 May 2022 (Thursday)

Time : 7 : 00 – 8 : 30 p.m.

<https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZMvdu-hrzMoH9ee4NQ5sQK2jsLb6tvMzqrx>



Second lecture:

Date : 7 May 2022 (Saturday)

Time : 11:00 a.m. – 12 : 30 p.m.

<https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZUrdeurrTkrGNbqOvvXghZshh-hxryMvloj>

EDB again strongly appeal to schools and parents to make full use of various measures and means provided by the government to arrange vaccination for students (<https://edb.gov.hk/en/sch-admin/admin/about-sch/diseases-prevention/early-vaccination.html>) so that they can get effective protection and resume their happy school life.






The Hong Kong Paediatric Society

Complications of COVID-19 infection and importance of COVID-19 vaccination in children

兒童感染新冠病毒的後遺症及接種新冠疫苗的重要性

Target 對象: Parents, school principals and teachers 家長、校長及教師

Date & Time: 5 May 2022 (Thu)
Speakers: Dr. Mike Kwan & Dr. Patrick Ip
 Login 登入—6:45 p.m.
 Lecture 講座—7:00 p.m. – 8:00 p.m.
 Q & A 問答—8:00 p.m. – 8:30 p.m.

7 May 2022 (Sat)
Speakers: Dr. Mike Kwan & Dr. Anne Kwok
 Login 登入—10:45 a.m.
 Lecture 講座—11:00 a.m. – 12:00 a.n.
 Q & A 問答—12:00 n.n. – 12:30 p.m.

Format 形式: Virtual Lecture 網上講座

Speakers: **Dr. Mike Kwan 關日華醫生** Consultant Paediatrician, Head of Paediatric Infectious Diseases Unit, Department of Paediatrics and Adolescent Medicine, Princess Margaret Hospital, Hong Kong
Dr. Patrick Ip 葉柏強醫生 President, Hong Kong Paediatric Society, Clinical Associate Professor, Department of Paediatrics and Adolescent Medicine, The University of Hong Kong
Dr. Anne Kwok 郭美均醫生 Council member, the Hong Kong Paediatric Society, Associate consultant in Paediatrics, HKCH

Language 語言: Cantonese 廣東話
Guest: School principals and parent 學校校長及家長
CME: Hong Kong College of Paediatricians (Cat A): Pending
CNE: Pending

This lecture will be broadcasted Live by RTHK 香港電台視像新聞「RTHK VNEWS」亦會直播講座
<https://fb.com/RTHKVNEWS>

*Apply for the CME / CNE / E-certificate (for nurses only), MUST complete TWO Forms:
 如果你需要申請 CME / CNE 分，你必須填妥 2 張表格：
1. Sign-in: Complete the Sign-in Form between 6:15pm - 6:30pm. The link and QR code will be displayed when you login to the Zoom.
 於 6:15pm – 6:30pm 填妥登入表格，屆時將有連結及二維碼提供。
2. Sign-out: Complete the Evaluation Form. The link and QR code will be displayed in the zoom when the lecture is finished.
 登出表格連結及二維碼將會講座完結後提供。
****Late submission will not be handled. 逾時將不予處理。**

Online Registration 網上登記:
<https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZMvdu-hrzMoH9ee4NQ5sQK2jsLb6tvMzqrx>
<https://us02web.zoom.us/j/98165713106>
 The Zoom Link will be sent to you individually once you registered.
 If you didn't receive the Zoom Link, please contact Ms. Katie Chan,
 登記後會收到 Zoom 連結，如未能收到連結，請聯絡 Ms. Katie Chan
 Email: katep.kat@gmail.com / Tel: 55236298

Supporting Organizations:

